

Dear Members,

Re: Dinner with Professor Albert Chan on August 13, 2011 (Saturday).

We are pleased to inform that HKBU President & Vice-Chancellor Professor Albert Chan will visit Toronto in mid August. Our Association is going to host a dinner to welcome him. It will definitely be a night of stories and celebration for alumni to meet and get together with Professor Chan. Please join us for the event.

Date : August 13, 2011 (Saturday).

Venue : Casa Victoria Fine Dining and Banquet

8601 Warden Avenue, Unit 4-6, Markham, Canada L3R 0B5.

Tel : (905)948-1618 (Northeast Corner of Warden & HWY 7)

Time : 6:00pm – 7:00pm (Reception)

7:00pm – 10:00pm (Dinner)

Cost: \$40 person.

For registration, please email to wang@trebnet.com including name(s) and contact number or call Josephine Chan at (416)491-5916.

Registration must be made by July 30, 2011. Seats are limited and available on a first come first served basis.

We look forward to seeing you.

HKBUAAO

各位校友：

旨：歡迎香港浸會大學陳新滋校長到訪多倫多晚宴

母校香港浸會大學陳新滋校長將於八月中到訪多倫多市，安省校友會訂於 8 月 13 日(星期六)晚假座紫爵金宴酒樓設宴歡迎校長，校友會誠意邀請各校友出席是次晚宴。

日期：2011 年 8 月 13 日(星期六)

地點：紫爵金宴

地址：8601 Warden Avenue, Unit 4-6, Markham, Canada L3R 0B5.

Tel: (905)948-1618 (Warden 夾 HWY 7 東北角)

時間：6:00pm - 7:00pm (恭候)

7:00pm - 10:00pm (晚宴)

費用：每位 40 元

有意出席晚宴校友請於 2011 年 7 月 30 日前以電郵或電話向陳惠仙校友報名：

電郵：wang@trebnet.com

電話：(416)491-5916

由於座位有限，請及早報名，歡迎校友攜眷參加。

香港浸會大學安省校友會